

Silat Garuda dari Kedah sedia untuk pertahankan gelarannya

Oleh HAMZAH NOR

26 JAN 1975
KUALA LUMPUR,

Sabtu. — Johan Latih lain, pasukan Silat Garuda dari Aior Star, Kedah, akan menguji nasib mereka dalam pertandingan silat peringat kebangsaan yang akan berlangsung di Stadium Negara pada 16 Februari depan.

Pasukan tersebut kini sedang giat berlatih pada tiap-tiap malam di bawah arahan jurulatih yang berpengalaman bagi pertandingan mereka untuk pertandingan kali kedua tu diantar-kali oleh Pertubuhan Seni Silat Jureh Malaysia merujuk pada pertandingan yang diadakan di Hall Enck Zahari bin Hall Zabidi, Fengerah Alimomoto.

Sambutan

Pengurus pertandingan tersebut, Mahan Omar Din menyatakan pertandingan tahun ini dijangka mendapat sambutan meriah kerana tiap-tiap negeri seluruh Malaysia akan diwakili dalam pertandingan tersebut.

Singapura akan diwakili oleh Silat Hartmanu, Indonesia diwakili oleh Silat Kawanmuji dan Negosiasi Boxing Tunai dan Filipina diwakili oleh Samurai.

Enck Omar Din baru saja pulang dari mesyuarat yang diadakan bersama orang-orang ahli Silat Lincah Malaysia kerana berunding dengan pakar-pakar silat di negara-negara tersebut.

Berseluju

Kalanya, mereka bersejuti untuk menunjukkan permainan mereka dalam pertandingan ini.

Enck Omar Din dijangka akan diundang oleh Pertubuhan Seni Silat Lincah Malaysia sendiri.

Bellau berkata, dalam pertandingan peringat kebangsaan pasukan-pasukan silat akan menerima hadiah sebuah piala pusingan dan wang tunai \$1,000, manakala johan menerima \$750 dan ketiga \$500. Manakala Pas-

Pertandingan beraja akan menerima hadiah

Dalam pertandingan ini tiap-tiap pasukan akan menerima hadiah peringat kebangsaan dan satu tegu bersejati.

Tiap-tiap pasukan hanya dibenarkan bermain selama 10 minit dan pasukan-pasukan yang menang akan diberi mar-kal.

Pertandingan tersebut akan diakhiri oleh lima orang pengadil terdiri dari masing-masing silat yang telah mempunyai pengalaman serta lima orang jemaah hakim.

Meriahkan

Bagi memeriahkan lagi pertandingan itu beberapa pasukan peringat kebangsaan seperti, Tai Kwan Do, Karate, Judo dan Tai Cise telah dijemput untuk menampilkan kepandaian mereka.

Pertandingan tersebut dijangka akan dirasmikan oleh Perdana Menteri, Tun Razak.

Pasukan Sendra Kaling akan bersedia membantu tarian meriah semasa pertandingan tersebut.

Pasukan-pasukan dari tiap-tiap negeri yang belum pasukan meriah diharapkan supaya berhubung segera dengan sekretariat pertandingan tersebut.

Enck Omar Din akan berangkat ke Kuala Lumpur dengan secepat mungkin, tegas Enck Omar Din.